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Zápis z konference subjektů  
Jihočeské oblasti ČJF 

2025 

Den konání 21.5.2025 

Místo konání Písek 

Čas  od: 18:30 do: 21:00  
 

Přítomnost členů OV Z. Hruška  

V. Horký  

K. Vaňková  

Š. Drahošová  

J. Kreidlová  

A. Husák Sekretář oblasti 

Přítomnost hostů R. Rouč  Prezident ČJF 

D. Russwurm Kandidát na Prezidenta ČJF 

  

 

 

Program jednání: 
1)  Zahájení  

2)  Schválení programu  

3)  Volba mandátové, volební a návrhové komise  

4)  Zpráva předsedy oblastního výboru o činnosti oblastního výboru  

5)  Zpráva předsedy oblastního výboru o hospodaření oblast 

6)  Volba delegátů oblasti pro konferenci ČJF z. s. 

7)  Představení jednotlivých kandidátů do volby Prezidenta ČJF 

8)  Diskuse.  

9)  Návrh a schválení usnesení  

10)Závěr konference 

 

 

 Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Zahájení 

 Přítomné přivítal v 18:00 předseda oblasti Z. Hruška. Konference nebyla 
vzhledem k nízkému počtů zúčastněných usnášeníschopná. Začátek jednání byl 

posunut na 18:30, kdy bylo podle prezenční listiny přítomno 28 ze 118 zástupců 
klubů. Navrhl zapisovatelkou Ing. J. Kreidlovou. Schváleno jednomyslně. 

2. Schválení programu konference 

 Program schválen jednomyslně. 

3. Volba mandátové, volební a návrhové komise 

 Konference jednomyslně zvolila pracovní komise ve složení: 

- mandátová a volební – V. Horký, Š. Drahošová, K. Vaňková 
- návrhová – J. Kreidlová, H. Stránská, M. Žáčková 

hlasování Pro:  28                              Proti: 0                             Zdržel se: 0 

4.  Zpráva předsedy OV o činnosti oblastního výboru 

 Přednesl Z. Hruška a konference ji vzala na vědomí. 

5. Zpráva předsedy oblastního výboru o hospodaření oblasti 

 Přednesl Z. Hruška a konference ji vzala na vědomí. 
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6) Volba delegátů oblasti pro konferenci ČJF z. s. 

 Konference jednomyslně zvolila delegáty pro celostátní konferenci ČJF 
Z. Hruška, V. Horký, M. Žáčková, K. Vaňková, J. Kreidlová + náhradníci Mgr. K. 
Hanušová, Ing. H. Civišová 

  

7) Představení kandidátů do volby Prezidenta ČJF 

 Vystoupil host konference pan David Russwurm, představil svou představu o 
fungování ČJF a změnách a krocích, které by měly vést k funkční ČJF: 

Např. 
Podporuji změnu stanov ve smyslu využití schématu Prezident + předsednictvo 

složené z předsedů OV. 
Pro svoji kandidaturu nepreferuji žádný konkrétní tým, pouze M. Blažek 

Podporuji zavedení kategorizace jezdců tak, jak ji navrhl J. Šíma 
Poté se zapojil do diskuse. 

8) Diskuse 

  
P. Vaněk – vyjádřil obavu o fungování ČJF 

D. Russwurm – větší pravomoci pro jednotlivé komise disciplín a pro oblasti 
posílením jejich kompetencí  

H. Civišová – změna stanov neproběhne včas, reaguje na složení týmů 
Prezidenta, její důležitost, důležitost spolupráce, kritizuje kumulaci funkcí (např. 

členové komisí jsou zároveň členy VV) 
D. Russwurm – ……… 
R. Rouč – pokud by se zvolily nové stanovy musel by patrně být zvolen nový 

Prezident, upřesňuje názor na návrhy změn – reálně velký problém najít 
kompromis, čím víc lidí tím více se komplikuje rozhodování, systém, který je 

nastaven teď zaručuje možnost rozhodování, stojí všechny zúčastněné hodně 
času 
P. Vaněk – ze své zkušenosti, obrovské množství času a energie, které je 

vyplýtváno, když nefunguje tým, vedení by mělo být zaplaceno, odměněno 
H. Stránská – ve chvíli, kdy je vedení zaplaceno je možnost chtít výsledky a 

kontrolovat 
P. Vaněk – oceňuje lidi, kteří věnují jezdectví svůj čas, který často není 
adekvátně oceněný 

R. Rouč – změna možnosti odvolat, vyjádřil se k odměňování – nutná změna, 
lítost nad kulturou komunikace mezi členy, Změna stanov – nutno dopracovat 

kompetence a postupy v jednotlivých činnostech ČJF, nutnost plánovat investice i 
centrálně i na oblastech, dosáhnout shody na cílech, na kterých je nutné 
spolupracovat 

V současnosti je ČF schopna fungovat i se svými vlastními příjmy, je reálně 
možné plánovat konkrétní podporu  

Několik témat k řešení – kontroverzní téma využití 15 Kč poplatku,  
P. Vaněk – členové často nemají zájem o rozhodování, účast na schůzích  
R. Rouč – možné zavedení elektronické volby, tak aby mohli volit všichni členové 

D. Russwurm – naprosto souhlasí 
P. Vaněk – kritika dokumentu Vzdělávání, některých konkrétních požadavků a 

způsobu. Kterým byl vydán  
R. Rouč – je třeba komunikovat, pídit se po informacích 
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I. Pudichová - poděkování oblastnímu sekretáři A. Husákovi, V. Horkému, B. 
Kamírové – připomínka k dobrovolnictví – je to fajn, ale každý má omezenou 

kapacitu a odměna je nutná, dotaz na odměnu Prezidenta 
R. Rouč – příjmy z bussinesu, reálně 2 dny v týdnu pracuji pro ČJF, prezident by 

měl být člověk, který si to může dovolit – prezident určitě bez odměny, aby nebyl 
ovlivnitelný, dostatečně silný, aby ustál tlaky 
 D. Russwurm - prezident neplacený, ostatní aparát placený, včetně předsedů 

oblastí 
M. Vranková – připomíná paralelu s jinými spolky, kde je možnost i teď hlasovat 

za sebe, členové obecně nemají zájem, chtějí spíš jen čerpat výhody, souhlasí 
s nějakou formou odměňování 
D. Russwurm – pokud by se volilo podle stávajících stanov a byly změněny, 

připouští možnost svolání nové volební konference podle nových podmínek 
P. Vaněk - připomínka k Hobby minimu – zatím nevidí výsledek, spíš jen zátěž 

pro všechny, některé pořadatele to odradí 
D. Russwurm – nikdy jsem mu nefandil, postačí fundovaní funkcionáři, pomohlo 
by např. online refreshing pravidel pro všechny, během poslední sezóny 

neregistruji rozdíl 
R. Rouč – myšlenka zvýšení bezpečnosti, první krok a seznámení s prostředím 

závodů, přesto lidé mají problém dodržovat pravidla, často chybí vymáhání 
stávajících pravidel, potřeba dobré práce a zodpovědnosti odpovědných osob – 

cvičitelů, trenérů – odlišná kultura spolupráce se srovnáním se zahraničím, 
nutnost principiálně dodržovat pravidla, změna vychází od jednotlivců, Jihočeši 
pracují a oceňuje co oblast dělá, v ČJF roste počet pouze uživatelů systému na 

straně jezdců i pořadatelů 
……….. - proč se požaduje zpracování výsledků na hobby  

R. Rouč – sběr informací, čerpání dotací pro kluby i ČJF celkově, monitoring 
činnosti 
M. Piosková - v současnosti klesá počet malých pořadatelů, chybí pak základna, 

jaká bude podpora malých pořadatelů, lidé nemají kde závodit 
D. Russwurm – i hobby jezdci chtějí kvalitní zázemí, není příliš zájem startovat 

na malých závodech 
Š. Drahošová – souhlasí s tím, že lidé chtějí svůj servis 
Z. Hruška – není to o podpoře od oblasti, pořadatelé často nejsou schopní zaručit 

kvalitní podmínky 
H. Civišová – oceňuje seriál Amateur Jump Tour – dobrá možnost jezdit na 

kvalitních kolbištích 
H. Stránská – pořádání závodů je náročné pro pořadatele i finančně, některé 
disciplíny závody nezaplatí 

V. Horký – připomínka ke kategorizaci – kategorie by přirozeně donutily jezdce 
se vzdělávat, hobby minimum degraduje celý systém, dokument vzdělávání 

vznikl bez jakékoli spoluúčasti komisí i oblastí – souhlasí i H. Civišová za DK –  
Kategorizace by měla zabránit i celkovému úpadku jezdecké kultury, hobby 
minimum se testovalo, sbíraly se negativní zkušenosti, přesto bylo protlačeno, 

podle mého názoru je to byznys, vybírá se za uspořádání zkoušky, alespoň pro 
některé lidi, jezdeckému sportu to nic nepřináší, kvalita hobby je velmi nízká 

D. Russwurm – souhlasí, také nevidí rozdíl, hobby soutěže, které pořádám jezdce 
vzdělávají  
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V. Horký – důraz na kulturu a fundovanost lidí, spousta věcí je v pravidlech 
napsána správně – kategorizace by motivovala jezdce účastnit se i malých 

kvalitních závodů, naše kategorizace se inspirovala fungujícím rakouským 
systémem, kde pořadatelé dokážou odbavit plynule všechny kategorie. Proměnila 

se kultura celkově, většinou se účastníci závodů nezajímají o ostatní, jak na 
závodech tak při soustředění, hlavně ve srovnání se zahraničím jsme zaspali, 
bude to dlouhá cesta 

H. Civišová – k odměňování – klíčové je pro ČJF mít funkční sekretariát, kancelář 
více k dispozici pro běžnou agendu 

R. Rouč – problémem je získat peníze pro financování sekretariátu, v budoucnu 
ČJF by měla mít vlastní areál, kde by mohla pořádat závody, školení,… podle 
potřeby 

 

9) Návrh a schválení usnesení 

 Návrhová komise přednesla návrh usnesení.  
 

USNESENÍ konference subjektů Jihočeské oblasti České jezdecké federace ze 

dne 21.5.2025 v Písku 

1. Konference schválila program jednání.  

2. Konference schválila pracovní komise:  

- mandátová a volební – V. Horký, Š. Drahošová, K. Vaňková 

- návrhová – J. Kreidlová, H. Stránská, H. Žáčková 

3. Konference vzala na vědomí zprávu o hospodaření a zprávu o činnosti oblasti a OV  

4. Konference zvolila 5 delegátů na celostátní konferenci ČJF – Z. Hruška, V. Horký, Ing. 

M. Žáčková, K. Vaňková, Ing. Jana Kreidlová, náhradníci: Ing. H. Civišová, Mgr. K. 

Hanušová 

 

V Písku dne 21.5.2025 

Návrhová komise :  J. Kreidlová, H. Stránská, M. Žáčková 

 

Návrh usnesení byl přijat. 

hlasování Pro: 28                     Proti: 0                       Zdržel se: 0 

10) Závěr konference 

 Z. Hruška ve 21 hodin poděkoval všem za účast a konferenci oblasti ukončil 

Zapsala: Ing. Jana Kreidlová  

 


